

Amazing 韩国  
KOREA 韩国

6D4N

首尔/京畿道/仁川/金浦DMZ  
(海边铁路自行车/采摘水果体验/DIY 韩式辣酱)

SEOUL/GYEONGGI-DO/INCHEON/GIMPO DMZ  
(SEASIDE RAILBIKE/FRUIT PICKING EXPERIENCE/DIY GOCHUJANG)

Tour Code: KCZ-2

 **Golden®**  
Destinations



Korea  
韩国



Wearing Hanbok visit  
Gyeongbok Palace  
穿韩服游景福宫



Yeongjong Seaside Railbike  
海边铁路自行车



DIY Gochujang  
Making Experience  
DIY 韩式辣酱体验



Aegibong Peace Eco Park  
爱妓峰和平生态公园

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.



**Korean Folk Village**  
韩国民俗村



**The Hyundai Seoul**  
现代百货首尔



**Namsangol Hanok Village**  
南山谷韩屋村



## SCHEDULE

### D1 DEPARTURE ✈️ INCHEON

### D2 ARRIVAL INCHEON 🚌 SUWON (MOB/L/D)

- ☑️ Yeongjong Seaside Railbike
- ☑️ Fruit Picking Experience (Depending on the season)
  - Nov-May: Strawberry
  - Jun-Aug: Cherry Tomato
  - Sep-Oct: Sweet Potato
- ☑️ Korean Folk Village
- ☑️ Suwon Hwaseong Fortress (World Heritage)
- ☑️ Suwon Starfield Library 2.0

### D3 SUWON 🚌 GIMPO (B/L/D)

- ☑️ DIY Gochujang Making Experience
- ☑️ Aegibong Peace Eco Park (Jogang Observatory + Suspension Bridge)
- ☑️ Joyang Bangjik Café (One Americano for each person)

### D4 GIMPO 🚌 SEOUL (B/L/D)

- ☑️ Wearing Hanbok visit Gyeongbok Palace (Closed on Tuesday, replace by Deoksu Palace)
- ☑️ Presidential Blue House (Pass by)
- ☑️ National Folk Museum
- ☑️ Seaweed Museum (DIY Seaweed Gimbap Experience)
- ☑️ The Hyundai Seoul

### D5 SEOUL (B/L/-)

- ☑️ Namsangol Hanok Village
- ☑️ Myeongdong
- ☑️ Duty Free
- ☑️ The Painters HERO Show

### D6 SEOUL 🚌 INCHEON ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

- ☑️ Local Food Product

#### SHOPPING STOP

- ✓ Cosmetics Shop
- ✓ Liver Supplement Shop

- ✓ Ginseng Shop



- ✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner

#### Special Cuisine:

- ★ Seafood Hot Pot + Sliced Noodles
- ★ Korean BBQ
- ★ Korean Pork Bone Potato Soup (Gamjatang)
- ★ Ginseng Chicken
- ★ Bibimbap

## TOURIST ATTRACTIONS:

### GYEONGGI-DO

- ◆ **Aegibong Peace Eco Park (Looking across the river at Kaifeng County in North Korea)** - Is situated in the only free zone on the Korean Peninsula, a place that signifies peace and harmony, and a space that links the will of peace in the estuary of the Han River, like the Jogang River flowing to reconnect history and culture. Consisting of a Peace and Ecology Exhibition Hall designed with various themes of peace, ecology and the future, and an observatory with the closest view of North Korea, the Aegibong Peace Ecopark provides visitors with a wide range of cultural content on history, the future, and nature.
- ◆ **DIY Gochujang Making Experience** - Korean traditional cuisine is inseparable from kimchi and traditional rice wine, of course, there are also spicy rice cakes, bibimbap, barbecue and other foods that are popular among foreigners. These are all inseparable from Korean hot sauce. Experience making gochujang by yourself and take three small jars home. It is fun and simple.
- ◆ **Korean Folk Village** - was created with a view to presenting the national culture to local and international tourists by collecting in one place the folk customs in our culture that have been passed down for a long time. The Joseon period village in KJV is composed of real houses relocated and reconstructed from different parts of the country, thus enacting the culture in daily life through four seasons based on thorough historical verification and consultation. Presenting experience-style outdoor exhibitions, craft in daily life continuing traditional methods, and seasonal customs marked by solar terms. There are various traditional folk performances in the village every day, such as traditional weddings, etc. \*\*The schedule of the performance is subject to change due to weather conditions and internal reasons.
- ◆ **Suwon Hwaseong** - is a fortification surrounding the centre of Suwon, the provincial capital of Gyeonggi Province, in South Korea.[1] It was built from 1794 to 1796 by King Jeongjo of the Joseon dynasty to house and honour the remains of his father, Prince Sado. The fortress and enclosed palace were designated as a World Heritage site by UNESCO in 1997.
- ◆ **Suwon Starfield Library 2.0** - Located on the 4-7F of the shopping mall, it is known as the 2.0 version of the Starfield Library. It can be said to be the most popular new attraction in Korea when it opens in January 2024. Has a beautiful library filled with so much fun architecture.
- ◆ **Joyangbangjik Gallery & Cafe** - the first textile factory in Ganghwa that established in 1933 and turned into an abandoned building when reinforced textiles declined over the years. This collapsed building was reborn as a huge café and the wall that had been torn down became a nice art museum and movie theatre, the long workbench was now turned into a coffee table and the space where both machines and people left were filled with antiques found in China and Europe. The former textile factory site and building frame of more than 990m2 were laid out naturally, keeps the story of time in various places in the café.

### SEOUL

- ◆ **Namsangol Hanok Village** - this village has five restored hanok (traditional Korean house) premises, a pavilion, a traditional garden, a performance art stage, and a time capsule plaza, making it a perfect spot for locals and tourists to take a leisure walk. Upon entering from the front gate, visitors will get a taste of Korea's traditional life while escaping from bustling city life.
- ◆ **The Painters HERO Show** - HERO is an art performance that subverts everyone's imagination. The entire process of painting on stages combined with incredible visual effects and a witty blend of mime, dance and comedy. Audiences enjoy a play, an art show, and a musical performance through an 80-minute, excitement-filled show.

### INCHEON

- ◆ **Yeongjong Seaside Railbike** - The railway bicycles by the sea are a very famous sightseeing spot in Yeongjongdo. Ride a two- to four-person rail bike along the 5.6 km stretch of coastline, offering a unique experience for kids along the way with scenic waterfalls, statues and a variety of fun facilities.



#### HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Suwon Prumir Hotel or similar class x1 Night
- ✓ L'art Gimpo Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Fairfield By Marriott Seoul Hotel/Sollago Myeongdong Hotel or similar class x2 Nights

**Disclaimer:** Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

\*Picture shown are for illustration purpose only  
\*图片仅供参考



Fruit Picking Experience  
四季水果采摘体验



The Painters HERO Show  
HERO涂鸦秀



Suwon Starfield Library 2.0  
水原Starfield星空图书馆 2.0

## 精简行程

第一天 启程 仁川

第二天 抵达仁川 水原  
(机上用餐/午/晚)

- ☑ 海边铁路自行车
- ☑ 四季水果采摘体验 (视季节而定)
  - 11-5月: 草莓
  - 6-8月: 樱桃番茄
  - 9-10月: 红薯
- ☑ 韩国民俗村
- ☑ 水原华城 (世界文化遗产)
- ☑ 水原Starfield星空图书馆 2.0

第三天 水原 金浦  
(早/午/晚)

- ☑ DIY 韩式辣酱体验
- ☑ 爱妓峰和平生态公园 (祖江观景台 + 悬索桥)
- ☑ 朝阳纺织咖啡厅 (每人一杯美式咖啡)

第四天 金浦 首尔  
(早/午/晚)

- ☑ 穿韩服游景福宫 (周二关馆, 改为参观德寿宫)
- ☑ 途经青瓦台
- ☑ 国立民俗博物馆
- ☑ 紫菜博物馆 (DIY紫菜包饭)
- ☑ 现代百货首尔 (The Hyundai Seoul)

第五天 首尔  
(早/午/-)

- ☑ 南山谷韩屋村
- ☑ 明洞
- ☑ 免税店
- ☑ HERO涂鸦秀

第六天 仁川 回程  
(早/机上用餐)

- ☑ 土产店

### 购物店

- ✓ 化妆品总汇
- ✓ 人参专卖店
- ✓ 护肝宝专卖店



✓ 4早餐 / 4午餐 / 3晚餐

风味餐:

- ★ 海鲜锅 + 刀削面
- ★ 韩式烤肉
- ★ 马铃薯猪骨汤
- ★ 人参鸡
- ★ 韩式拌饭

## 观光景点:

### 京畿道

- ◆ **爱妓峰和平生态公园 (远望隔江的北韩开丰郡)** - 2021年新开幕的, 位于京畿道金浦, 与北韩仅有一江之隔, 是韩半岛唯一南北共同利用水域空间, 代表和平与和谐的象征性地点。可透过望远镜看到北韩的居民务农、与活动, 非常的特别。公园内设有和平空间、生态空间、未来空间和历史之廊等四个主题展区, 并设有可以眺望朝鲜的望台、影像馆和VR(虚拟现实)体验设施等。
- ◆ **DIY 韩式辣酱体验** - 韩国传统美食少不了泡菜以及传统米酒, 当然还有备受外国人喜爱的辣炒年糕, 拌饭, 烤肉等美食。这些都是少不了韩式辣酱, 体验亲手制作辣酱, 三个小罐子带回家, 有趣又简单。
- ◆ **韩国民俗村** - 充满朝鲜半岛古代气息的露天博物馆, 在这里您可以参观、体验到古代朝鲜的生活形态和传统文化。内有270栋独具地域特色的传统房屋以及再现陶瓷、韩纸制作流程的工房, 民俗博物馆, 民俗游戏体验区等与韩国传统文化相关的各种设施。村内每天都有各种各样的传统民俗表演, 比如传统婚礼等等。韩国民俗村已经成为了韩国人和外国人都经常去的一处名胜。**\*\*以上活动根据日期和内部实际情况有可能变更**
- ◆ **水原华城** - 是朝鲜后期建于京畿道水原市内的邑城。水原华城城墙全长5.52公里, 安装了各种在其它城内看不到的军事设施。水原华城于1963年1月被指定为第3号史迹, 1997年12月与昌德宫一起载入联合国教科文组织认定的世界文化遗产。
- ◆ **水原 Starfield 星空图书馆 2.0** - 位商场4-7F, 星空图书馆2.0版本美誉, 可说是2024年一月开幕是韩国最人气的新景点。韩国创作打卡地标及注重细节精致, 常让我惊艳不已, 电梯上来就会被几十米高如积木推叠的书架城墙给震慑, 正中心上空悬挂着几颗大型行星群, 巨大的网状玻璃穹顶, 让自然光透进可以直接看到天空。
- ◆ **朝阳纺织咖啡厅** - 1933年以国内资本设立的江华第一人造丝工厂, 随着岁月的流逝, 江华纺织逐渐衰落, 沦落为一处废宅。后将这一不堪倒下的建筑物重新诞生为一家规模庞大的咖啡厅, 倒塌的墙壁成了不错的美术馆和电影院, 长长的工作台变成了咖啡桌, 机器和人都已离开的空间被从中国和欧洲等地找到的古董填满。这家咖啡厅原封不动地保留了超过990平方米的工厂旧址和建筑骨架, 将时间的故事留在咖啡厅各处。

### 首尔

- ◆ **南山谷韩屋村** - 内有五栋传统韩屋、传统工艺展馆、泉雨阁、传统庭院、时间纪念广场等建筑。进入将古时的韩屋复原而成的南山谷韩屋村内, 首先映入眼帘的便是莲花池青鹤池和泉雨阁。穿过泉雨阁广场沿石阶上行, 即可欣赏到原本分布于首尔各地, 后迁移至此的韩屋, 通过韩屋亦可了解到以前韩国人的生活方式。
- ◆ **HERO人气涂鸦秀** - HERO是一场颠覆大家想像的美术表演, 将作画过程原封不动地搬上舞台, 接呈现观众面前。不仅是韩国第一个美术表演, 也是世界首例。把美术与戏剧、音乐剧结合在约80分钟的表演中, 演员会将作画的过程完整呈现给观众。

### 仁川

- ◆ **海边铁路自行车** - 海边的铁道自行车是永宗岛非常著名的观光景点。乘坐着一台两到四人的铁道自行车, 沿着长达5.6公里的海岸线; 一路上可以观赏景观瀑布、各类型的雕像以及各种有趣的设施, 带给你和小孩不一样的体验。



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 水原普鲁米尔酒店或同级 x 1晚
- ✓ 金浦艺术酒店或同级 x 1晚
- ✓ 首尔万枫酒店/Sollago Myeongdong酒店或同级 x 2晚

免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

• 韩国 SOUTH KOREA •



<b>货币</b> Currency 	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	<b>信用卡</b> Credit Card 	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea card are mostly widely used.
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
<b>电压</b> Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	<b>插座</b> Power Socket 	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 * 请自带多功能插座
<b>时差</b> Time Different 	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b> 03月 - 05月 Mar to May 24°C - 10°C <input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b> 06月 - 08月 Jun to Aug 30°C - 15°C <input type="checkbox"/> <b>Autumn 秋季</b> 09月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C <input type="checkbox"/> <b>Winter 冬季</b> 12月 - 02月 Dec to Feb 7°C - -8°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	A330       Boeing 777/748		

<b>Departure Date:</b> 出发日期:	<input type="text"/>	<b>Flight :</b> 航班行程:	<input type="text"/>
<b>Tour Fare:</b> 团费:	<input type="text"/>	<b>Airport Tax &amp; Fuel Surcharge:</b> 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
<b>Tipping:</b> 小费:	<input type="text"/>	<b>Agent Collection Fee:</b> 旅行社代收费:	<input type="text"/>
<b>Visa:</b> 签证:	<input type="text"/>	<b>Travel Insurance:</b> 旅行保险:	<input type="text"/>
		<b>TOTAL :</b> 总数:	<input type="text"/>

**GD Partner:**

